
 

 
 致致致致 ：：：：信用卡中心信用卡中心信用卡中心信用卡中心 

To ：：：：Credit Card Centre 
 

拒絕接受超逾信用限額授信安排表格拒絕接受超逾信用限額授信安排表格拒絕接受超逾信用限額授信安排表格拒絕接受超逾信用限額授信安排表格 Opt-out from the Over-the-limit Facility Form 
 請將已填妥之表格傳真至 3768 1818 或寄回香港郵政總局信箱 11339 號或交回就近創興銀行分行。 

Please return the completed form either by fax to 3768 1818 or by post to G.P.O. Box 11339, Hong Kong or by visiting your nearest Chong Hing Bank Branch. 主卡持卡人姓名 
Name of Principal Cardholder 

 

 香港身份證號碼 
HKID Number 

 日間聯絡電話號碼 
Day Time Contact Telephone Number(s) 

 

 

 本人（等）希望選擇拒絕接受超逾信用限額授信安排。 
I / We wish to opt-out from the over-the-limit facility. 

 如果  閣下選擇拒絕接受超逾信用限額授信安排，而交易款額超過  閣下信用卡的信用限額，則  閣下可能無法進行交易。然而，此項選擇拒絕接受功能不適用於八達通自動增值服務、不需授權而批出之交易、外匯兌換及非本行所能控制的任何其他交易。在此情況下，  閣下將仍然有責任立即繳付在信用卡賬戶內超出信用限額的任何款額，並就每期月結單支付收費表內列明的超逾信用限額費用。如果  閣下不選擇拒絕接受超逾信用限額授信安排，  閣下將有責任立即繳付在信用卡賬戶內超出信用限額的任何款額，並就每期月結單支付收費表內列明的超逾信用限額費用。 
If you choose to opt-out from the over-the-limit facility, you may not be able to effect a transaction if the amount exceeds the credit limit on your card.  The opt-out 

is however not applicable to Octopus Automatic Add Value Service, offline transactions, foreign currency conversions, and any other transactions beyond the 

Bank's control.  Under these circumstances, you will remain responsible to immediately make good any amount in the card account in excess of the credit limit, and 

pay an over limit charge as set out in the Charges Table for each billing cycle.  If you choose not to opt-out from the over-the-limit facility, you will responsible to 

immediately make good any amount in the card account in excess of the credit limit, and pay an over limit charge as set out in the Charges Table for each billing 

cycle. 

 閣下可隨時選擇拒絕接受超逾信用限額授信安排，本行將會盡快辦理  閣下有關之申請。 
You can choose to opt-out from the over-the-limit facility any time, the Bank will process such request as soon as possible. 

 

 

 

 

 X 
_________________________________________________________ 主卡持卡人簽署 Signature of Principal Cardholder 

   

   日期 Date:  

 備註 Remarks:  

�簽署須與信用卡申請表記錄相符。 Signature must conform to that on the credit card application form. 

�請預留最少三個工作天以供辦理有關手續。Please allow at least 3 working days for the registration process. 

 

 銀行專用銀行專用銀行專用銀行專用 

For the Bank’s Use Only (PCCB) 
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PCCB/CS-37/04-16EN 傳真號碼 Facsimile Number : 3768 1818 客戶服務熱線 Customer Services Hotline: 3768 8888 

 

 


